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LOGDANSVÄGEN 2–48
Vi planerar för renovering – och behöver dina erfarenheter

Sundbyberg 21 december 2015 | Som vi tidigare berättat planerar vi för en välbehövlig  
renovering i ditt kvarter. Ambitionen är att både du och framtidens sundbybergare ska få 
ett trivsamt boende som håller i många år framöver.

SAMRÅDSGRUPP FÅR BIDRA MED ERFARENHETER 
Inför renoveringen vill vi gärna veta mer om hur det är att bo på Logdansvägen. Därför 
har vi bett Hyresgästföreningen att bilda en samrådsgrupp med ett tiotal boende. Gruppen 
träffas vid tre tillfällen – och får då berätta om sina erfarenheter av att bo på Logdans vägen 
och peka ut viktiga förbättringspunkter inför renoveringen. Det som kommer fram i dis-
kussionerna tar vi med oss som ett underlag i vårt fortsatta planeringsarbete.

HUR UTSES SAMRÅDSGRUPPEN? 
Ordförande för lokala hyresgästföreningen har fått i uppgift att utse en representativ grupp 
för kvarteret. Har du frågor om samrådsgruppen? Ta gärna kontakt med hyresgästföreningen!

VAD HÄNDER FRAMÖVER?
Du får mer detaljerad information och tidplan av oss under våren. Vi planerar preliminärt 
att sätta igång med renoveringen i början 2017 – och renoverar sedan etappvis ett hus i 
taget. I god tid innan vi börjar i ditt hus träffas vi för ett personligt möte – och du får ännu 
mer information. Har du frågor redan nu är du självklart välkommen att kontakta mig.

Vänliga hälsningar,

 
 
Rebecca Boutelje
Projektsamordnare
rebecca.boutelje@forvaltaren.se
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Information inför renoveringen

DAGS FÖR SAMRÅD

Sundbyberg 29 september 2015 | Hej! Nu var det ett tag sedan du hörde från oss, men 
bakom kulisserna fortsätter arbetet som planerat. Förstudien pågår för fullt och det 
görs fortfarande inventeringar i huset. Framöver kommer vi behöva tillträde till några 
lägenheter. Vi kontaktar er det gäller i förväg så att ni vet om att vi kommer. 

GÖR DIN RÖST HÖRD
Nästa steg är att bilda en samrådsgrupp. Denna utses av hyresgästföreningen, så om du är 
intresserad av att vara med kan du kontakta den. Samråd genomförs för att du som bor 
i huset ska få komma med synpunkter och vara delaktig inför renoveringen. Vi hoppas 
kunna hålla det första mötet i slutet av oktober. 

VÄLKOMMEN ATT KONTAKTA REBECCA
Vi har inte någon ytterligare information att komma med i dagsläget. Vi räknar 
fortfarande preliminärt med att sätta igång med renoveringen någon gång under andra 
halvåret 2016. Vi återkommer med mer information längre fram. 

Om du har frågor eller synpunkter är du alltid välkommen att kontakta mig. 
Vänliga hälsningar,

Rebecca Boutelje   
Projektsamordnare  
rebecca.boutelje@forvaltaren.se


